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Sēde sasaukta 2022.gada 24.novembrī plkst. 9  

Sēde atklāta 2022.gada 24.novembrī plkst. 9 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 19 Bauskas novada domes deputāti 

Domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Arnolds 

Jātnieks, deputāte Līga Rimševica, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Rihards Melgailis, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāte 

Laine Baha, deputāte Solveiga Lineja, deputāte Ināra Pētersone, deputāts Juris Krievs, 

deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāts Jānis 

Kalniņš, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāte Inita Nagņibeda 

 

Sēdē piedalās: 

Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, pašvaldības izpilddirektors Ivars 

Romānovs, sabiedrisko attiecību speciālistes Anta Kļaveniece, Beata Logina, Gija Spula, 

Diāna Goldmane, Beate Hegenbarte, Ieva Pankrate, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības 

labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, Vecsaules pamatskolas direktore Aija Spriņķe, Vecumnieku apvienības 

pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, 

datortīklu un datorsistēmu administratori Krista Sondore, Jānis Gasūns, Jānis Dmitrijevs, 

Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, jurists Arvīds Zvirbulis, 

SIA “Mūsu saimnieks” valdes loceklis Arvis Larionovs, Attīstības un plānošanas nodaļas 

vadītāja Ilze Tijone, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, 

Kultūras nodaļas vadītāja Elīna Māla, Vecumnieku pagasta nodaļas vadītājs Lauris Mediņš, 

pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamo 

īpašumu speciālisti Dace Stubure, Māris Šarķis, Bauskas Valsts ģimnāzijas direktore Linuta 

Ģerģe, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Ligita Vasermane, 

vecākā dzīvokļu lietu speciāliste Sandra Kazāka, Izglītības nodaļas vadītāja Vija Ieleja, 

Bauskas Mūzikas un mākslas skolas direktore Anita Velmunska, Iecavas apvienības pārvaldes 

vadītāja vietnieks Mārtiņš Vilciņš, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, 

Bauskas pils muzeja direktors Māris Skanis, Bauskas muzeja direktore Baiba Šulce, 

Vecumnieku apvienības pārvaldes teritorijas plānotājs Jānis Strēlis, Vecumnieku vidusskolas 

direktors Aivars Ķiņķevskis, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Tiesiskā 

nodrošinājuma nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, vides speciālists Valērijs Gabrāns, 

Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra vadītāja Elita Priedniece, Juridiskā un 

iepirkumu departamenta vadītāja Eva Upīte, ekonomiste Gita Skribāne, ekonomists Māris 

Vitrups, Bauskas Bērnu un jauniešu centra direktora vietniece Veronika Puķe, teritorijas 

plānotāja Dace Platonova,   pirmsskolas izglītības iestādes “Dartija” direktore Irīna Freimane, 
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Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, laikraksta “Bauskas Dzīve”, 

korespondents Ivars Bogdānovs, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, 

Pamūšas speciālās pamatskolas direktore Aelita Naumane 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas lietvedības sekretāre Ligita Jukšinska. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par izmaiņām Izglītības, kultūras un sporta komitejas sastāvā. 

3. Par izmaiņām Vides un attīstības komitejas sastāvā. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” direktora 

iecelšanu. 

5. Par Īslīces pamatskolas direktores Ivetas Elmanes atbrīvošanu no amata. 

6. Par konkursa nolikuma uz vakanto amatu „Bauskas novada pašvaldības iestādes „Īslīces 

pamatskola” direktors” apstiprināšanu. 

7. Par papildu finansējumu papildu būvdarbiem Skaistkalnes sporta zāles būvniecībai. 

8. Par papildu finansējuma piešķiršanu Bauskas novada pašvaldības iestādei "Bauskas 

Kultūras centrs". 

9. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Rundāles apvienības pārvalde" 2022,gada 

ieņēmumu un izdevumu tāmes grozījumiem. 

10. Par finansējuma piešķiršanu laipas demontāžai un pludmales zonas tīrīšanai Jaunajā ezerā 

Vecumniekos, Bauskas novadā. 

11. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 31.marta lēmumā “Par projekta 

“Mežotnes pagasta daudzfunkcionālā centra “Strēlnieki” skatuves labiekārtošana” 

iesniegšanu”. 

12. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 28.aprīļa lēmumā “Par projekta 

“Publiskās teritorijas labiekārtošana Grenctāles ciemā” iesniegšanu”. 

13. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2022. gada 3. februāra 

saistošajos noteikumos Nr. 7 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2022. gadam”" 

apstiprināšanu. 

14. Par noteikumu “Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un 

finansēšanas noteikumi” apstiprināšanu. 

15. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Par darbinieku individuālas mēnešalgas 

noteikšanu" apstiprināšanu. 

16. Par grozījumu Rundāles novada domes 2018.gada 26.jūlija lēmumā "Par projekta "Ainava 

kā resurss: atbalsts jauniem pakalpojumiem un tūrismam Rundālē, Raunā, Ropšā" 

pieteikuma iesniegšanu Latvijas - Krievijas pārrobežu sadarbības programma 2014.-

2020.gadam Eiropas Kaimiņattiecību instrumenta ietvaros". 

17. Par nekustamā īpašuma Rudzu iela 14A, Bauskā iegādi. 

18. Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas pils muzejs" pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšana. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas muzejs" maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 
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22. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Vecumnieku vidusskola” telpu īres 

maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes "Vecumnieku Sporta skola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Uzvaras pamatskola" maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecsaules pamatskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Mūzikas un mākslas skola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Pamūšas speciālā pamatskola” maksas 

pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Valsts ģimnāzija" maksas 

pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

29. Par Iecavas pirmsskolas izglītības iestādes "Dartija" telpu nomas maksas pakalpojumu 

izcenojumu apstiprināšanu. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Veco ļaužu un invalīdu pansionāts “Atvasara”" 

maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

31. Par Bauskas novada domes 2022.gada 30.jūnija lēmuma "Par lokālplānojuma izstrādes 

uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā īpašumā "Zaļā iela 14A", 

Bauskā, Bauskas novadā" atcelšanu. 

32. Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam "Purmales", Iecavas pagastā, Bauskas 

novadā (ietverot zemes vienības ar kadastra apz. 4064 012 0009 un kadastra apz. 4064 012 

0010) apstiprināšanu. 

33. Par Bauskas novada domes 2022.gada 30.jūnija lēmuma “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.3, Stacijas ielā 5, Bauskā atsavināšanu” atcelšanu. 

34. Par SIA "Dzīvokļu komunālā saimniecība" reģistrēšanu asenizācijas pakalpojumu 

sniegšanai. 

35. Par SIA "Mūsu saimnieks" ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa apstiprināšanu. 

36. Par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas līguma slēgšanu ar SIA 

“Mūsu saimnieks”. 

37. Par grozījumiem Vecumnieku novada Domes 2019.gada 28.augusta sēdes lēmumā “Par 

ēkas, zemes un iekārtu nomu SIA “Mūsu saimnieks””. 

38. Par kustamas mantas – siltummezgla nodošanu nomā Nodrošinājuma valsts aģentūrai. 

39. Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamā īpašumā “Aizpurves”, Bārbeles pagastā. 

40. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu, nodrošinot piekļuvi nekustamam īpašumam 

“Lācīši”, Bārbeles pagastā. 

41. Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar VSAA. 

42. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu, nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Degvielas bāze” Vecsaules pagastā. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa 

teritorija 3”, Vecsaules pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

44. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Miera iela 1”, Dāviņu pagastā 

atsavināšanu. 

45. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Asteru iela 18, Bauskā atsavināšanu. 
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46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8, Rīgas iela 

6, Valle, Valles pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11, Rīgas 

iela 6, Valle, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Mazkrūmiņi”, Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai 

49. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Īšas”, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 

“Lieltenteni 2”, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

51. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.10 “Misas 

kūdra 7”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

 52. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.6 “Šalkas”, 

Vecumnieku pagasts, atsavināšanu. 

53. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.23 Stacijas 

iela 4, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

54. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 

"Mazrempji 4”, Vecumnieki, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

55. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 Kurmaņa 

iela 9, Skaistkalne, Skaistkalnes pagasts nodošanu atsavināšanai. 

 

Domes priekšsēdētājs A.Okmanis informē, ka izskatīšanai domes sēdē iesniegts viens papildu 

jautājums. Aicina balsot par priekšlikumu: sēdes darba kārtības papildināšanu ar 56.punktu. 

 

Balsojums par darba kārtību 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs 

Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  2 (Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone) 

Nolemj:       Papildināt sēdes darba kārtību ar 56.punktu. 

 

           Papildu darba kārtība: 

 

56. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.7, “Lejas Dirveikas”, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagasts, atsavināšanu. 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, G.Kalniņš) 

Ziņo: Ivars Romānovs. 
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Pašvaldības izpilddirektors informē par pašvaldības darba aktualitātēm. 

Budžeta sagatavošanas process pašlaik ir stadijā, kad ar budžeta sagatavošanu darbojas 

iestādes. Paralēli šim darbam, iestādēs norit arī inventarizācijas process. 

Par energosadārdzinājuma atbalsta administrēšanas procesu- kā liecina informācija no 

SOPA datu bāzes, kopumā saņemts 6561 iesniegums, atbalstīti 5645 iesniegumi, atteikts 

101 iesnieguma iesniedzējam, bet izskatīšanas procesā šobrīd atrodas 789 iesniegumi. Ja 

salīdzina oktobra un novembra tendenci, tad novembrī iesniegti salīdzinoši daudz mazāk 

iesniegumi – 1541, no tiem 16 ir sadaļā par elektroenerģijas sadārdzinājuma atbalstu. 

Saskaņā ar Finanšu departamenta sniegto informāciju, pabalstos ir izmaksāti 338 641,27 

euro. 

Par aktualitātēm kapitālsabiedrību pārvaldībā- turpinās SIA “Bauskas ūdens” un SIA 

“Īslīces ūdens” uzsāktais reorganizācijas process. Šobrīd Uzņēmumu reģistrā ir iesniegti 

visi pirmreizēja procesa uzsākšanai nepieciešamie dokumenti. SIA “Bauskas ūdens” valdes 

loceklis Imants Svētiņš ir informējis par darba attiecību pārtraukšanu ar šā gada 

31.decembri. Šobrīd nominācijas procesa veikšanai ir izveidota nominācijas komisija, kuru 

vada Audita un kapitālsabiedrību pārvaldības daļas vadītājs Dainis Rijkuris. Pieteikumu 

iesniegšanas pēdējā diena ir šā gada 25.novembris. 

25.novembrī beidzas  SIA “Īslīces ūdens” valdes locekļa Imanta Svētiņa kā pagaidu 

valdes locekļa darba termiņš, to pagarināt vairs nav iespējams. Šobrīd notiek darbs pie jauna 

pagaidu valdes locekļa meklēšanas un apstiprināšanas dalībnieku sapulcē, kurš varētu 

nodrošināt domes lēmuma izpildi par abu kapitālsabiedrību apvienošanu reorganizācijas 

ceļā. 

Plkst. 9.07 sēžu zālē ierodas deputāti Mārtiņš Mediņš un Ināra Pētersone. 

Par līdzdalības lēmumu pieņemšanas izvērtēšanas procesā- no Konkurences padomes 

saņemta atbilde par SIA “Bauskas slimnīca”, SIA “Zemgales mutes veselības centrs”, SIA 

“Mūsu saimnieks”, SIA “Iecavas siltums”, SIA “Bauskas siltums”, SIA “Kūdrinieks” un 

SIA “Dzīvokļu komunālā saimniecība”. Saņemtajos atzinumos  norādīts, ka nav ievērots 

process un līdzdalības izvērtējumi  tikuši virzīti uz domi, lai gan sākumā tie bija jāsaskaņo 

ar Konkurences padomi. Par “SIA “Piebalgas”, SIA “Jaunolis” un SIA “Vides serviss” 

sagatavotie izvērtējumi nosūtīti Konkurences padomei. 

Norit darbs dažādās darba grupās. Iepirkuma procedūra  tiek gatavota par teritoriju 

ziemas uzturēšanas darbiem, pašlaik tiek strādāts pie teritorijas apsaimniekošanas 

specifikācijas sagatavošanas, lai jau decembrī šim jautājumam varētu rīkot konkursu.  

Ilgstoši būtiski nerisināta lieta – Grantiņu poligona rekultivācijas procesa īstenošana. 

Novembrī noslēgti visi nepieciešamie līgumi, ir notikusi pirmā būvsapulce. Uzņēmējs ir 

radis iegulas un materiālu poligona nosegšanai.  

Attīstības un būvniecības departaments sagatavojis informāciju par vairāk kā 40 

aktuāliem būvniecības objektiem.  

Par objektiem, kuri bija VARAM izsludinātās  grantu programmas ietvaros, 

pašvaldība ir vērsusies ministrijā ar rosinājumu mainīt izpildes kritēriju no 65 % izpildes 

līdz 30 % sasniedzamajai izpildei šī gada laikā. Arguments – grantu programmas konkurss 

tika apstiprināts tikai otrajā pusgadā.  

G.Kalniņš rosina turpmāk Attīstības un būvniecības departamenta informāciju 

pievienot ziņojumam, lai deputāti ar to varētu iepazīties. 

I.Romānovs: iebildums tiks ņemts vērā. 

Informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

2.p. 

Par izmaiņām Izglītības, kultūras un sporta komitejas sastāvā. 
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(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Deputāts Ingmārs Līdaka Saeimas vēlēšanās ievēlēts 14.Saeimas sastāvā, līdz ar to jāveic 

izmaiņas pašvaldības komiteju locekļu sastāvā. Ierosina ievēlēt deputātu Mārtiņu Cimermani 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sastāvā.  

Iebildumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 518 "Par izmaiņām Izglītības, kultūras 

un sporta komitejas sastāvā". 

 

 

3.p. 

Par izmaiņām Vides un attīstības komitejas sastāvā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Deputāts Ingmārs Līdaka Saeimas vēlēšanās ievēlēts 14.Saeimas sastāvā, līdz ar to jāveic 

izmaiņas pašvaldības komiteju locekļu sastāvā. Ierosina ievēlēt deputātu Jāni Kalniņu Vides un 

attīstības komitejas sastāvā. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Jānis Kalniņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 519 "Par izmaiņām Vides un attīstības 

komitejas sastāvā". 
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4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” direktora 

iecelšanu. 

 

(I.Romānovs, A.Okmanis, I.Pētersone, V.Puķe) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Konkurss uz vakanto Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu 

centrs” direktora amatu noslēdzās 2022.gada 26.oktobrī.  

 Ar domes lēmumu izveidotā konkursa pretendentu vērtēšanas komisija, izvērtējot amata 

pretendentu atbilstību izvirzītajām prasībām, par piemērotāko atzina Veroniku Puķi. Rosina 

domei pieņemt lēmumu par Veronikas Puķes iecelšanu Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” direktora amatā. 

Uz A.Okmaņa aicinājumu iepazīstināt ar sevi, V.Puķe stāsta, ka Bauskas Bērnu un 

jauniešu centrā strādā 12 gadus. Veikusi metodiķa darba pienākumus, bijusi direktora vietniece, 

kopš septembra ir direktora pienākumu izpildītāja. Apliecina vēlmi turpināt līdzšinējās iestrādnes 

kultūrizglītības, gan  tehniskās jaunrades jomā. Ir iecere izglītības iestādi veidot kā mūžizglītības 

centru. Kolektīvā ir 21 darbinieks. Centru apmeklē 516 audzēkņu 29 interešu izglītības grupās, 

bet šis skaits ir mainīgs. Septembrī darbu sākuši divi jauni pulciņi – radiovadāmo automodeļu 

klubs un vides dizaina grupa. Iestāde apsaimnieko divas ēkas – Kalna ielā 14 un Rīgas ielā 8, tā 

saucamo Dzelteno māju.    

I.Pētersone interesējas, kas notiek centrā vasaras mēnešos. 

V.Puķe atbild, ka vasarā – jūnijā un augustā – darbojas bērnu nometnes. Šogad ticis 

ieviests jauninājums – vasaras radošās dienas nometnes. Par tām bijusi ļoti liela interese, 

piedalījušies apmēram 400 dalībnieki, tāpēc nolemts šādas dienas nometnes organizēt arī 

nākošajā gadā. 

A.Okmanis lūdz balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 520 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” direktora 

iecelšanu". 

 

 

5.p. 

Par Īslīces pamatskolas direktores Ivetas Elmanes atbrīvošanu no amata. 

 

(I.Romānovs) 
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Ziņo: Ivars Romānovs. 

Iveta Elmane Īslīces pamatskolas direktora amatā apstiprināta 2022.gada 26.augustā. 

Noslēdzoties trīs mēnešu pārbaudes laikam, tika organizētas pārrunas, kuru rezultātā secināts, ka 

I.Elmane šos darba pienākumus turpmāk nepildīs. Noslēgta vienošanās par darba tiesisko 

attiecību pārtraukšanu saskaņā ar Darba likuma 114.pantu – darbinieka un darba devēja 

vienošanās. 

Aicina balsot par Īslīces pamatskolas direktores par I.Elmanes atbrīvošanu no darba, 

nosakot pēdējo darba dienu - 2022.gada 25.novembris. 

Iebildumu nav.  

Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 521 "Par Īslīces pamatskolas direktores 

Ivetas Elmanes atbrīvošanu no amata". 

 

 

6.p. 

Par konkursa nolikuma uz vakanto amatu „Bauskas novada pašvaldības iestādes „Īslīces 

pamatskola” direktors” apstiprināšanu. 

 

(V.Ieleja) 

 

Ziņo: Vija Ieleja. 

Pamatojoties uz likuma „Par pašvaldībām” 21.panta pirmās daļas 27.punktu, Ministru 

kabineta 2014.gada 19.augusta noteikumu Nr.496 „Kārtība un vērtēšanas nosacījumi valsts  un 

pašvaldību izglītības iestāžu (izņemot augstskolas un koledžas) vadītāju un pašvaldību izglītības 

pārvalžu vadītāju amatu pretendentu atlasei” 4.1.apakšpunktu, izstrādāts nolikums uz vakanto 

“Bauskas novada pašvaldības iestādes “Īslīces pamatskola” direktors” amatu. 

Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Iebildumu un jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 522 "Par konkursa nolikuma uz vakanto 

amatu „Bauskas novada pašvaldības iestādes „Īslīces 

pamatskola” direktors” apstiprināšanu". 

 

 

7.p. 

Par papildu finansējumu papildu būvdarbiem Skaistkalnes sporta zāles būvniecībai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 523 "Par papildu finansējumu papildu 

būvdarbiem Skaistkalnes sporta zāles būvniecībai". 

 

 

8.p. 

Par papildu finansējuma piešķiršanu Bauskas novada pašvaldības iestādei "Bauskas 

Kultūras centrs". 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Bauskas novada pašvaldībā saņemts iestādes “Bauskas Kultūras centrs” direktora Jāņa 

Dūmiņa iesniegums ar lūgumu par papildu finansējuma  33 933,36 euro  piešķiršanu 2022.gada 

festivāla “Bauska TASTE” izdevumu segšanai. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, kā arī 

Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu un iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 
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Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Jānis Dūmiņš - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 524 "Par papildu finansējuma 

piešķiršanu Bauskas novada pašvaldības iestādei "Bauskas 

Kultūras centrs"". 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Rundāles apvienības pārvalde" 2022,gada 

ieņēmumu un izdevumu tāmes grozījumiem. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts skatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu un iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Mārtiņš Cimermanis, Ināra Pētersone) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 525 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Rundāles apvienības pārvalde" 2022,gada ieņēmumu 

un izdevumu tāmes grozījumiem". 

 

 

10.p. 

Par finansējuma piešķiršanu laipas demontāžai un pludmales zonas tīrīšanai Jaunajā ezerā 

Vecumniekos, Bauskas novadā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts skatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 526 "Par finansējuma piešķiršanu laipas 

demontāžai un pludmales zonas tīrīšanai Jaunajā ezerā 

Vecumniekos, Bauskas novadā". 

 

 

11.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 31.marta lēmumā “Par projekta 

“Mežotnes pagasta daudzfunkcionālā centra “Strēlnieki” skatuves labiekārtošana” 

iesniegšanu”. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts skatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu un iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 527 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2022.gada 31.marta lēmumā “Par projekta “Mežotnes 

pagasta daudzfunkcionālā centra “Strēlnieki” skatuves 

labiekārtošana” iesniegšanu”". 

 

 

12.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 28.aprīļa lēmumā “Par projekta 

“Publiskās teritorijas labiekārtošana Grenctāles ciemā” iesniegšanu”. 
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(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 528 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2022.gada 28.aprīļa lēmumā “Par projekta “Publiskās 

teritorijas labiekārtošana Grenctāles ciemā” iesniegšanu”". 

 

 

13.p. 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2022. gada 3. februāra 

saistošajos noteikumos Nr. 7 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2022. gadam”" 

apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, I.Spurķe) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, pēc tā veikti vairāki precizējumi, tādēļ lūdz 

Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāju Ilonu Spurķi informēt par veiktajām izmaiņām lēmuma 

projektā. 

I.Spurķe: 

Salīdzinot ar Finanšu komitejā skatīto redakciju, budžeta grozījumu materiālos ir iekļauta 

gāzes apkures katla iegāde pirmsskolas izglītības iestādē “Pasaulīte”, papildu būvdarbu 

finansējums Skaistkalnes sporta zāles būvniecībai un valsts atbalsta 10 800 euro atmaksa  valsts 

budžetā par projekta ēkā  saimnieciskajā darbībā izmantojamo daļu. 

Jautājumu un iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 529 "Par saistošo noteikumu “Grozījumi 

Bauskas novada domes 2022. gada 3. februāra saistošajos 

noteikumos Nr. 7 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2022. gadam”" apstiprināšanu". 

 

 

14.p. 

Par noteikumu “Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un 

finansēšanas noteikumi” apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejās sēdē, kā arī Finanšu 

komitejas sēdē. Lūdz balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu, iebildumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 530 "Par noteikumu “Bauskas novada 

pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un 

finansēšanas noteikumi” apstiprināšanu". 

 

 

15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Par darbinieku individuālas mēnešalgas 

noteikšanu" apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, E.Paičs) 

 

Ziņo: Edgars Paičs. 

Noteikumi “Par darbinieku individuālās mēnešalgas noteikšanu” tika izskatīti Finanšu 

komitejā, pēc tās tika veikti vairāki precizējumi, pēc kuru veikšanas mainījusies numerācijas 

secība.  

Noteikumi papildināti ar 4.punktu, kas nosaka, ka noteikumu izpilde tiek īstenota 

pašvaldības kārtējam gadam apstiprinātā  budžeta ietvaros, ievērojot proporcionalitātes principu.  

Novērsta drukas kļūda 16.punktā, koriģēts 15.punkts, veiktas izmaiņas 15.3. un 16.3. 

apakšpunktā. 

17.punkts papildināts ar precizējumu, ka mēnešalgas kritēriju vērtējumi tiek apkopoti un 

pārskatīti Amatu klasificēšanas komisijā.  
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19.1. punktā noteiktas darbinieka optimālās prasības – papildināts ar 4.pakāpi. 

Noteikumos iekļauts 20.punkts, kas nosaka, ka stratēģiskās nozīmes amatam var noteikt 

līdz 7.pakāpei noteikto individuālo mēnešalgu. Iestādes stratēģiskās nozīmes amats tiek noteikts 

ar izpilddirektora rīkojumu. 20.punkts papildināts ar četriem apakšpunktiem. 

26.punkts nosaka, ka noteikumi stājas spēkā ar 2023.gada 1.februāri. 

Noteikumi papildināti ar 27.punktu. kas nosaka, ka 1.pielikumā minētā amatalga ir 

sasniedzama atbilstoši pašvaldības kārtējā budžeta iespējām. 

Veiktas izmaiņas 28.punktā, kas paredz darbinieka mēnešalgas saglabāšanu esošajā līmenī, 

ja darbinieka mēnešalga uz 2023.gada 1.janvāri pārsniedz noteikumu 1.pielikumā noteikto 

mēnešalgas apmēru. 

Noteikumos iekļauts 30.punkts, kas nosaka, ka 6.,7., un 8.punktā minētiem darbiniekiem 

individuālo mēnešalgu 2023.gadā pārskata 29.punktā noteiktajā termiņā. 

Noteikumi papildināti ar 31.punktu, kas nosaka, ka šie noteikumi nav saistoši  Bauskas 

novada pašvaldības iestādei “Vecumnieku veselības centrs”. 

Papildināts noteikumu 3.pielikums ar tabulu individuālās mēnešalgas vērtējumu. 

 

Plkst. 9.53 rodas tehniskas problēmas, tās tiek novērstas plkst. 9.56.  

 

M.Cimermanis jautā par stratēģiskas nozīmes amatiem- kas tos nosaka un kā tie tiek 

klasificēti. 

E.Paičs: šobrīd tos noteikusi valsts un šajā gadījumā tā ir informācijas tehnoloģiju nozare, 

bet pašvaldība var noteikt papildu stratēģiskos amatus savā redzējumā.  

I.Pētersone norāda, ka 15.punktā iztrūkst atsauce uz 12.punktu, iesaka papildināt. Par 

mēnešalgu stratēģiskas nozīmes amatiem- kad tas stājas spēkā? Tas ir skaidri jāatrunā, lai pēc 

tam nerodas nekādi pārpratumi. Kurš būs tas, kurš pateiks, kurus pirmos novērtēs, lai sāktu 

darboties algas palielinājums. 

A.Okmanis: izpildvarai jānodrošina pašvaldības funkciju darbība, ja redz, ka kādas nozares 

darbību nevar nodrošināt, tas šis ir tas instruments, ar ko procesu var paātrināt. Stājas spēkā 

2023.gada 1.februārī un jāpabeidz 1.oktobrī, tas noteikumos ir skaidri pateikts.  

I.Pētersone jautā, vai šis jautājums ir ar pašvaldības vadītājiem un darbiniekiem diskutēts 

un uzklausīts viņu viedoklis? 

E.Paičs atbild, ka ar visiem nav. 

G.Kalniņš jautā, cik liels lēciens ir budžetā starp 1.un 4.pakāpi. To vajadzētu paredzēt 

daudz maz garantēti, jo pretējā gadījumā, kā rīkoties iestādes vadītājam, ja visi iestādes 

darbinieki būs izvērtēti atbilstoši 4.pakāpei, bet budžetā līdzekļi tiks iedalīti proporcionāli 

iespējām. 

E.Paičs atbild, ka Finanšu komitejā jau bija diskusijas, ka  līdzekļi tiek atvēlēti amatalgas 

līmenim, otra daļa būtu summa, no kuras daļu varētu virzīt tieši individuālai daļai.  

G.Kalniņam jautājums par Vecumnieku veselības centru- to paredzēts reorganizēt gada 

vidū, kāpēc iekļauts 31.punkts, ka šis neattiecas uz šo iestādi. 

I.Romānovs skaidro, ka darba grupā šis jautājums ir skatīts, pusgads ir nesamērīgi garš 

termiņš. Virzot jautājumu izskatīšanai  Sociālajā un veselības komitejā, jāvienojas par optimālu 

šī procesa noslēgšanas termiņu, tam ir gatava arī SIA “Bauskas slimnīca” vadītāja. 

G.Kalniņš: ja iestāde pastāvēs kaut vai trīs mēnešus, tā būs nevienlīdzīga attieksme pret 

darbiniekiem. 

E.Paičs: lielākais algas pieaugums pēc jaunās amatu sistēmas klasifikācijas bija paredzēts 

iestādes vadītājai. 

I.Romānovs: Kad Vecumnieku veselības centra vadītāja pārtrauca darba attiecības, jau tad 

tika paredzēts, ka iestādes sniegtos pakalpojumus nodrošinās caur SIA “Bauskas slimnīca”, 

centra vadītājas pienākumu veikšana tika uzticēta centra reģistratorei. Tas atlīdzības līmenis, kas 

būtu viņai nosakāms atbilstoši amatu katalogam, būtu nesamērīgi augsts. 31.punktu noteikumos 

vajadzēja iekļaut. 
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A.Okmanis komentē: mums ir jāsasniedz 4.pakāpe 2024.gadā. Rēķinot un plānojot budžeta 

iespējas, jānovērtē mūsu iespējas šajā gadā. Pēc pašreizējās informācijas palielinājuma summa  

varētu būt robežas starp 10 % -11 %. Proporcionāli šajā gadā tas būtu diezgan vērā ņemams 

pieaugums. Jārēķinās arī ar to, ka 24 % darbinieku palielināsies valstī noteiktā minimālā alga. 

Tāpēc arī ir punkts par proporcionalitāti atbilstoši budžeta iespējām. Gandrīz 29 % sastāda 

minimālo algu saņēmēji, kas daudzu ieskatā nešķiet ļoti racionāli, vai visi šo darbu darītāji 

nostrādā pilnas 40 stundas nedēļā. Valsts savās institūcijās šo reformu realizē uz līdz šim esošām 

vakancēm un piemaksām, kuras arī pie mums nav nemaz tik trūcīgas. Jāatrod balanss starp to, lai 

mēs  paaugstinātu atalgojumu atbilstoši noteiktajiem normatīvajiem aktiem, plus stratēģiskās 

nozīmes amati, un lai nauda paliktu arī attīstībai.  

G.Kalniņš: tad jāmaina budžeta veidošanas princips. 

A.Okmanis: plānojam, ka iestādēm pie esošā darba algas fonda papildu obligāti nāk tā 

nauda, kas paredzēta minimālo algu palielināšanai. 

I.Pētersone: jautājums par budžeta plānošanu un izlīdzināšanu nākotnē- kad apvienojām 

četrus novadus, tad situācija bija atšķirīga. Jāturpina izlīdzināšanas princips. 

A.Okmanis- jau maijā pieņēmām lēmumu par budžeta izstrādāšanas un kontroles kārtību, 

kurā pateikts, ka visiem ir vienādi normatīvi. Visi izdevumu kodi tiks veidoti pēc noteiktiem 

normatīviem. 

R.Melgailis: par Vecumnieku veselības centru- esošajai vadītājas pienākumu izpildītājai 

kvalifikācija nav atbilstoša, lai būtu tik ievērojams algas pielikums. 

A.Okmanis komentē: balstoties uz izpilddirektora sniegto informāciju centra reģistratore 

izpilda vadītājas funkcijas un saņem tādu pašu atalgojumu, kādu saņēma vadītāja, ja mēs 

ieklasificējam kā neatkarīgu iestādi, tad vadītājai atalgojums palielinātos par nepilnu tūkstoti 

eiro, kas nav lietderīga līdzekļu izmantošanas pozīcija. Tāpēc arī ir šis priekšlikums par 

31.punktu. 

R.Melgailis: līdz budžeta pieņemšanai būs lēmums par iestādes reorganizāciju? 

A.Okmanis: lēmumam jābūt. 

I.Romānovs – decembrī virzīsim šo jautājumu izskatīšanai Sociālajā un veselības  

komitejas sēdē. 

Vairāk jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 572 "Par Bauskas novada pašvaldības 

noteikumu "Par darbinieku individuālas mēnešalgas 

noteikšanu" apstiprināšanu" ar labojumiem. 

 

 

16.p. 

Par grozījumu Rundāles novada domes 2018.gada 26.jūlija lēmumā "Par projekta 

"Ainava kā resurss: atbalsts jauniem pakalpojumiem un tūrismam Rundālē, Raunā, 
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Ropšā" pieteikuma iesniegšanu Latvijas - Krievijas pārrobežu sadarbības programma 

2014.-2020.gadam Eiropas Kaimiņattiecību instrumenta ietvaros". 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu un iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 531 "Par grozījumu Rundāles novada 

domes 2018.gada 26.jūlija lēmumā "Par projekta "Ainava kā 

resurss: atbalsts jauniem pakalpojumiem un tūrismam 

Rundālē, Raunā, Ropšā" pieteikuma iesniegšanu Latvijas - 

Krievijas pārrobežu sadarbības programma 2014.-2020.gadam 

Eiropas Kaimiņattiecību instrumenta ietvaros"." 

 

 

17.p. 

Par nekustamā īpašuma Rudzu iela 14A, Bauskā iegādi. 

 

(A.Okmanis, A.Jātnieks) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, kā arī 

Finanšu komitejas sēdē. 

Uz A.Jātnieka jautājumu, kāpēc nevar turpināt nomas līgumu, A.Okmanis paskaidro, ka 

ēkas īpašnieki ir Austrijā, pieņēmuši šādu lēmumu. 

Vairāk jautājumu un iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Plkst. 10.24 deputāte Ināra Pētersone atstāj sēžu zāli. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  1 (Arnolds Jātnieks) 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ināra Pētersone ) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 532 "Par nekustamā īpašuma Rudzu iela 

14A, Bauskā iegādi" 

 

 

18.p. 

Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas pils muzejs" pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšana. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ināra Pētersone) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 533 "Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Bauskas pils muzejs" pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšana". 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas muzejs" maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis 
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Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ināra Pētersone) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 534 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Bauskas muzejs" maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu". 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ināra Pētersone) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 535 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Iecavas apvienības pārvalde” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu". 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 
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Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ināra Pētersone) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 536 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Vecumnieku apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Vecumnieku vidusskola” telpu īres 

maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ināra Pētersone) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 537 "Par Bauskas novada pašvaldības 

izglītības iestādes “Vecumnieku vidusskola” telpu īres maksas 

pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu". 

 

Plkst. 10.27 sēžu zālē atgriežas deputāte Ināra Pētersone. 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes "Vecumnieku Sporta skola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 538 "Par Bauskas novada pašvaldības 

izglītības iestādes "Vecumnieku Sporta skola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Uzvaras pamatskola" maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 539 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Uzvaras pamatskola" maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu". 
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25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecsaules pamatskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Sagatavotais lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 540 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Vecsaules pamatskola” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu". 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Mūzikas un mākslas skola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Pieņemt lēmumu Nr. 541 "Par Bauskas novada pašvaldības 
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iestādes "Bauskas Mūzikas un mākslas skola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Pamūšas speciālā pamatskola” maksas 

pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 542 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Pamūšas speciālā pamatskola” maksas pakalpojumu 

izcenojumu apstiprināšanu". 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Valsts ģimnāzija" maksas 

pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 543 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Bauskas Valsts ģimnāzija" maksas pakalpojumu 

izcenojumu apstiprināšanu". 

 

 

29.p. 

Par Iecavas pirmsskolas izglītības iestādes "Dartija" telpu nomas maksas pakalpojumu 

izcenojumu apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 544 "Par Iecavas pirmsskolas izglītības 

iestādes "Dartija" telpu nomas maksas pakalpojumu 

izcenojumu apstiprināšanu". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Veco ļaužu un invalīdu pansionāts “Atvasara”" 

maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 
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Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 545 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Veco ļaužu un invalīdu pansionāts “Atvasara”" 

maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu". 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada domes 2022.gada 30.jūnija lēmuma "Par lokālplānojuma izstrādes 

uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā īpašumā "Zaļā iela 14A", 

Bauskā, Bauskas novadā" atcelšanu. 

 

(A.Okmanis, D.Platonova) 

 

Ziņo: Dace Platonova. 

Bauskas novada pašvaldībā šā gada 8.novembrī saņemts SIA “KOOL Latvija” 

iesniegums ar lūgumu atcelt domes lēmumu par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas 

plānojuma grozījumiem nekustamā īpašumā Zaļajā ielā 14A, Bauskā. Izvērtējot teritorijas 

attīstības plānošanas dokumentus, secināms, ka detālplānojuma grafiskās daļas kartē 

īpašumam noteiktais funkcionālais zonējums ir “darījumu iestāžu teritorijas” un viena no 

atļautajām izmantošanām ir noteikta- gāzes vai degvielas uzpildes stacija.  Ievērojot minēto, 

sagatavots lēmumprojekts par 2022.gada 30.jūnija lēmuma atcelšanu. 

Uzsākot būvniecības ieceres iesniegšanu Būvniecības informācijas sistēmā, iecerēts 

organizēt arī sabiedrisko apspriešanu. 

Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 546 "Par Bauskas novada domes 

2022.gada 30.jūnija lēmuma "Par lokālplānojuma izstrādes 

uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā "Zaļā iela 14A", Bauskā, Bauskas novadā" 

atcelšanu". 
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32.p. 

Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam "Purmales", Iecavas pagastā, Bauskas 

novadā (ietverot zemes vienības ar kadastra apz. 4064 012 0009 un kadastra apz. 4064 012 

0010) apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, D.Platonova) 

 

Ziņo: Dace Platonova. 

Lēmuma projekts par detālplānojuma izstrādi nekustamam īpašumam “Purmales” 

skatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Saņemti visi pierobežnieku saskaņojumi, lai varētu 

uzsākt derīgo izrakteņu ieguvi.  

Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 547 "Par detālplānojuma nekustamajam 

īpašumam "Purmales", Iecavas pagastā, Bauskas novadā 

(ietverot zemes vienības ar kadastra apz. 4064 012 0009 un 

kadastra apz. 4064 012 0010) apstiprināšanu". 

 

 

Plkst. 10.36 deputāte Inita Nagņibeda atstāj sēžu zāli. 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada domes 2022.gada 30.jūnija lēmuma “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3, Stacijas ielā 5, Bauskā atsavināšanu” atcelšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Inita Nagņibeda) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 548 "Par Bauskas novada domes 

2022.gada 30.jūnija lēmuma “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.3, Stacijas ielā 5, Bauskā 

atsavināšanu” atcelšanu". 

 

 

34.p. 

Par SIA "Dzīvokļu komunālā saimniecība" reģistrēšanu asenizācijas pakalpojumu 

sniegšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Inita Nagņibeda) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 549 "Par SIA "Dzīvokļu komunālā 

saimniecība" reģistrēšanu asenizācijas pakalpojumu 

sniegšanai". 

 

 

35.p. 

Par SIA "Mūsu saimnieks" ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 
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Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Inita Nagņibeda) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 550 "Par SIA "Mūsu saimnieks" 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa apstiprināšanu". 

 

 

36.p. 

Par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas līguma slēgšanu ar SIA 

“Mūsu saimnieks”. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Inita Nagņibeda) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 551 "Par sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšanas līguma slēgšanu ar SIA “Mūsu 

saimnieks”". 

 

Plkst. 10.39 sēžu zālē atgriežas deputāte Inita Nagņibeda. 

 

 

37.p. 

Par grozījumiem Vecumnieku novada Domes 2019.gada 28.augusta sēdes lēmumā “Par 

ēkas, zemes un iekārtu nomu SIA “Mūsu saimnieks””. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 
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Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 552 "Par grozījumiem Vecumnieku 

novada Domes 2019.gada 28.augusta sēdes lēmumā “Par ēkas, 

zemes un iekārtu nomu SIA “Mūsu saimnieks””". 

 

 

38.p. 

Par kustamas mantas – siltummezgla nodošanu nomā Nodrošinājuma valsts aģentūrai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 553 "Par kustamas mantas – 

siltummezgla nodošanu nomā Nodrošinājuma valsts 

aģentūrai". 

 

 

39.p. 

Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā nekustamā 

īpašumā “Aizpurves”, Bārbeles pagastā. 

 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 554 "Par atļaujas izsniegšanu 

lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamā īpašumā “Aizpurves”, Bārbeles pagastā". 

 

 

40.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu, nodrošinot piekļuvi nekustamam īpašumam 

“Lācīši”, Bārbeles pagastā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 555 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu, nodrošinot piekļuvi nekustamam īpašumam 

“Lācīši”, Bārbeles pagastā". 
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41.p. 

Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar VSAA. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 556 "Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 

1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar VSAA". 

 

 

42.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Degvielas bāze” Vecsaules pagastā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 557 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu Vecsaules pagastā nodrošinot piekļuvi 

nekustamajam īpašumam “Degvielas bāze” Vecsaules 
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pagastā". 

 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa 

teritorija 3”, Vecsaules pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 558 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija 

3”, Vecsaules pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts 

īpašumā". 

 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Miera iela 1”, Dāviņu pagastā 

atsavināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 559 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „Miera iela 1”, Dāviņu pagastā 

atsavināšanu". 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Asteru iela 18, Bauskā atsavināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 560 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Asteru iela 18, Bauskā atsavināšanu". 

 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8, Rīgas iela 

6, Valle, Valles pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 



33 

 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 561 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8, Rīgas iela 6, 

Valle, Valles pagasts, nodošanu atsavināšanai". 

 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11, Rīgas iela 

6, Valle, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 562 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11, Rīgas iela 6, 

Valle, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai". 

 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Mazkrūmiņi”, Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 
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Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 563 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Mazkrūmiņi”, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Īšas”, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 564 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Īšas”, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 

“Lieltenteni 2”, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 
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Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 565 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 “Lieltenteni 2”, 

Valles pagasts nodošanu atsavināšanai". 

 

 

51.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.10 “Misas 

kūdra 7”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 566 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.10 “Misas kūdra 

7”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai". 

 

 

52.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.6 “Šalkas”, 

Vecumnieku pagasts, atsavināšanu. 
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(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 567 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.6 “Šalkas”, Vecumnieku 

pagasts, atsavināšanu". 

 

 

53.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.23 Stacijas 

iela 4, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 568 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.23 Stacijas iela 4, 

Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai". 
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54.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 

"Mazrempji 4”, Vecumnieki, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 569 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 "Mazrempji 4”, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai". 

 

55.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 Kurmaņa 

iela 9, Skaistkalne, Skaistkalnes pagasts nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 570 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 Kurmaņa iela 9, 
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Skaistkalne, Skaistkalnes pagasts nodošanu atsavināšanai". 

 

 

56.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.7 “Lejas Dirveikas”, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagasts, atsavināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 571 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.7 “Lejas Dirveikas”, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagasts, atsavināšanu". 

 

Sēdi beidz 2022.gada 24.novembrī plkst. 10.51. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2022.gada 22.decembrī plkst. 9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 113 lp. 

2. Bauskas novada domes 24.11.2022.saistošie noteikumi Nr. 30 “Grozījumi Bauskas 

novada domes 03.02.2022. saistošajos noteikumos Nr.7 “Par Bauskas novada pašvaldības 

budžetu 2022.gadam uz 45 lp. 

3. 24.11.2022. noteikumi Nr.12 “Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu 

darbības un finansēšanas noteikumi” uz 35 lp. 

4. 24.11.2022. noteikumi Nr.13 “ Par darbinieku individuālās mēnešalgas noteikšanu” uz 8 

lp. 

5. Bauskas novada pašvaldības iestādes “Īslīces pamatskola” direktora amata konkursa 

nolikums Nr. 40 uz 9 lp. 

6. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa parakstītā sēdes darba kārtība uz 9 lp.  

 

 

Sēdes  vadītājs      Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ligita Jukšinska 


